
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2021/2022-2 

Tid: Tirsdag den 7. september, kl. 18.00-20.30 
Sted: Mødelokale 33 på 1. sal 
Fraværende: Elever, Sofie, Juliane, Line 
Ordstyrer:    

 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 
B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 
 

 

1. 

 
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

 

2. 

 

 
Nyt fra elevrådet – (5 min.)  Elevråd – O 
Elevrådet har meldt afbud. 

 

 

3. 
18.05 

 
Bestyrelsen – status – 2 medlemmer udtræder - Marie Louise (10 min.) – O/B 
Helle og Sabrina udtræder. Vi skal opstille til et suppleringsvalg – udmeldes til alle forældre – 
frist for opstilling 21/9. Herefter evt. valg. Der arbejdes på at valget foregår inden næste be-
styrelsesmøde. 

 

 

4. 
18.15 

 

Principper – bilag Marie Louise (45 min.) D/B 
• Ekskursioner, lejrskoler og hytteture 

Principperne har været på pædagogisk møde med punktet ” fungerer principperne i praksis.” 

Generelt er meldingen fra medarbejderne, at der er overensstemmelse mellem princip og 
praksis. Der er dog enkelte kommentarer fra medarbejderne. 
Drøftelse på SB mødet. Vi retter enkelte udsagn: 

- Skolen tilstræber, at alle klasser er på lejrskole eller hyttetur 2 gange i løbet af skoleti-
den fra 0.-9. klasse. 

- Skolen er forpligtet på at elever og forældre er informeret om planlagte ekskursioner i 

god tid m.m. 
 
Kan man allerede i 4. klasse måske nævne på forældremødet, om nogle har kontakter som 
kan bruges konstruktivt. 
 

• Praktik og brobygning 
Individuelle mål – hvad gør vi – med i UPVvejen. Næste gang vi runder dette princip, ønsker vi 

fokus på, hvordan vi arbejder med individuelle mål for praktik og brobygning. 
 

 

 

5. 
19.00 

 
SFO-2 møde – Stevns kommune Line-Claus-DN (25 min.) D/B 

• Tilbagemelding og hvordan kommer vi videre? 

 
Hvad vil vi med vores SFOer på Stevns, visioner om mål. 
Skal vi lave en kiggetur til Hastrup for at blive inspireret? 
Skal vi være nysgerrige på, hvad gør en god SFO – input fra børn og forældre 
Hvordan skaber vi indflydelse for eleverne – hvad mener vi med indflydelse 
Søgningen – er der forskel på drenge og piger? 

Hvordan informerer vi forældrene om vores dagligdag og tilbud? 
Hvordan taler vi med de børn, som har valgt SFOen fra? 
 



  

  
    

Ønske om at der arbejdes videre i en arbejdsgruppe med fokus på SFO2, hvad kan vi gøre 
bedre med inddragelse af både forældre og børn. Arbejdsgruppen består i første omgang af ny 

indskolingsleder + udvalgte medarbejdere med fokus på inddragelse af forældre og børn. 
Der orienteres til SB i slutningen af skoleåret i maj måned. 
De aktuelle tal vedr. indmeldte børn ser fornuftige ud. Vi er godt på vej til at have samme an-
tal som før Corona. 
 

 

6. 
19.25 

 

Dialogmøde med børneudvalget Marie Louise (10 min.) D/B 
• SB-ønsker til dialogmødet 
Forvaltningen foreslår følgende emner: 

- Fremtidig form og indhold for dialogmøderne med folkeskolerne 
- Den centrale arbejdstidsaftale mellem KL og Lærernes Centralorganisation (A20) 

med særligt fokus på samarbejdet om udarbejdelsen af en kommuneplan forud for 

hvert skoleår, hvor kommunale beslutninger fremgår, herunder kommunalt initie-

rede projekter. 
 
Spørgsmål til politikerne fra SB: 
Hvad tænker I om Ungeprofilen og hvad tænker I fra politisk hold indsatsen skal være for at 
arbejde videre? 

 

 

7. 
19.35 

 
Forældremøder - Marie Louise (10 min.) – D/B 

• Kort status på de igangværende forældremøder 
På de ældre årgange blev der talt en del om ungeprofilen. 
Drøftelse om hvordan vi bedst bakker op omkring de SBmedlemmer deltager i forældremø-
derne. 

 

 

8. 

 
Strøbyskolens ønsker til anlæg og vedligeholdelse DN (5 min.)  
• Bilag vedlagt 

Vi forsøger at fastholde de anlægsønsker Strøbyskolen har (haft), derfor har vi gfremopsendt 

vores samlede ønsker BUL. 

Arbejdsgruppe er nedsat for at arbejde videre med området: Dorte, Kim og Line er i arbejds-
gruppen. 

 

 

9. 

 
Kommunikation Marie Louise/ DN (30 min.) D/B 

• Hvordan kommunikerer vi bedst og lettest? 
• Og hvordan sikrer vi sammenhold og mulighed for bedre at kunne følge med? 
• Kommunikation mellem forældre på tværs af årgange? 
• FB for skolen? 
• Hvordan bevarer vi den gode tone? 

 

I udskolingen er det problematisk, at vi på tværs af årgangen som forældre ikke kan kommu-
nikere med hinanden. Der arbejdes videre med at få forældrenes tilladelse til at stå på en fæl-
les forældretelefonliste. 
Telefonlisten kunne lægges i kontaktbogen. 
Vigtigt at kunne tale sammen på tværs af årgangene. 
 

Lige nu ønsker vi ikke at have en facebookside. 

 

 

10. 

 
Orientering fra ledelsen DN, PL, (10 min.) – O 

- Konkret forslag fra 4. årgang: en 7. lektion konverteres til dobbeltlærer i en anden 
lektion – ønsker dette effektueres fra 1. oktober 



  

  
    

- Mulighed for at konvertere USU frikvarterstid til UV-tid, fx omlægge fredagslektion 
fra 14.30-15.15 til to kortere lektioner med dansk. 

Dette har været drøftet på mødet og der er opbakning fra SB til at gå videre med mulige kon-
verteringer af USU-tid. 
 
 

 

10. 

 

 
Evt. 

 

 

Punkter til næste møde:  

 

Planlagte møder i dette skoleår: 7/9 - 13/10 - 25/11 - 10/1 - 15/2 - 6/4 - 19/5 


